
zaposlenici osobno

[Uredio: Stanislav Marušić
Foto: iz arhive Tiane Pribanić]

Zašto volim raditi 
svoj posao
Volim svoj posao jer vidim smisao 
u tome što radim. Ljudi čine firmu, 
a ne samo proizvodi ili procesi. 
Dobri proizvodi ne donose nužno 
uspjeh, ako ljudi te firme ne znaju to 
kapitalizirati. Isto tako svi smo svjedoci 
da na današnjem globalnom tržištu 
ima osrednjih proizvoda, ali koje su 
njihovi zaposlenici učinili popularnim. 
Znanje, upornost, profesionalnost, 
odgovornost, potpuni angažman, timski 
rad, duh zajedništva za isti cilj uistinu 
mogu nemoguće pretvoriti u moguće. 
Usprkos današnjem defetističkom 
stavu u društvu, gledanju isključivo 
osobnih interesa, u Ericssonu Nikoli 
Tesli nalazim ljude koji nisu pokleknuli 
i s kojima je dobitak raditi. Zato iako 
je lijepo u petak otići na vikend, isto 
tako s užitkom dođem u ponedjeljak na 

posao bez obzira da li je i vikend bio 
"radni". Godinama radim u prodaji, a 
zadnjih godinu dana radim u segmentu 
Industrija i društvo i odgovorna sam 
za prodaju servisa i poslovnih rješenja. 
Volim svoj posao i zato što stalno mogu 
nešto novo naučiti. Trenutačno radim na 
projektima koji su financirani od Svjetske 
banke i europskih fondova i to je za 
mene interesantno područje.

Putovanja
Volim putovati i često privatno putujem. 
Gotovo da je nepisano pravilo da dva 
puta godišnje idem na mjesta na kojima 
još nikad prije nisam bila. Ove godine 
smo obiteljski posjetili SAD i prešli ih 
u potpunosti, od zapadne obale do 
istočne. Pred 3 godine bili smo u Africi, 
a u 5 godišnjem planu je Australija. 
Isto tako često putujem i sa svojim 
prijateljima. Veliko smo društvo, tako da 
za naša putovanja redovito unajmljujemo 
autobus. Tu smo prijateljica i ja glavni 
organizatori. Naše posljednje putovanje 
je bilo u Crnu Goru i zaista su nam 
prebrzo prošla 3 dana. 

Hobiji, stavovi, 
afiniteti
Sinkronizirano plivanje bila je moja 
velika ljubav. Prošla sam sve od 
plivačice, trenera do izbornika i 
međunarodnog suca. U jednom 
trenutku života, zbog ozbiljnih 
zdravstvenih problema, odlučila sam 
otići na zahtjevnu terapiju koja je 
trajala godinu dana i tada sam se 
teškom mukom oprostila od sporta. 
Kroz vrijeme terapije iako su moje 
svakodnevne obaveze ostale iste, 
naučila sam puno, shvatila što su 
istinski životni prioriteti, naučila živjeti 
u svakoj sekundi. I desilo se čudo, 
ozdravila sam u potpunosti nakon 15 
godina bolesti i danas se svako jutro 
budim sa zahvalnošću što dišem, 
gledam, ništa mi nije teško napraviti, 
što mogu i ja danas nekome biti 
oslonac, kao što su meni bili moja 
obitelj i prijatelji. Treba biti hrabar i 
strpljiv u isti mah. Mislim da se to 
može primijeniti i na naše poslovno 
djelovanje.
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